
اخبار كشور

رشوه اسرائیل به فیلمسازان
برای ساخت فیلم صهیونیستی

رژیم صهیونیســتی برای تطهیر چهره تروریست، نژادپرست و اشغالگر خود، به 
فیلمسازانی که از اسرائیل تصویری مثبت نمایش دهند، بودجه های کلان می دهد.

رژیم اسرائیل این هفته اعلام کرد که مبلغ ۴۵ میلیون »شکل« shekel )حدود 
1۵0 میلیون دلار( به فیلمســازان خارجی اختصاص خواهد داد که فیلم خود را در 
اســرائیل و با اهداف صهیونی بســازند. هدف این طرح، نمایش تصویری فرهنگی و 
هنری از اسرائیل است که اینک در تمام خبرهای جهانی با تجاوز به لبنان و سوریه، 
بمباران مناطق مسکونی، تخریب خانه فلسطینی ها و اشغال زمین هایشان و همچنین 

نژادپرستی حتی میان یهودیان اسرائیلی شناخته می شود. 
این خبــر را »حیلی تروپر«، وزیر فرهنگ رژیم صهیونیســتی به پایگاه خبری 

اسرائیلی »جی ان اس« گفت. او اعتراف کرد: 
»جهان تنها از راه جنگ، اخبار اسرائیل را بازتاب می دهد. ما می خواهیم که آنها 
اماکن زیبا، فرهنگ، تئاتر و چیزهای شگفت انگیز را در این جا ببیند و اسرائیل به عنوان 

یک مقصد جذاب گردشگری مطرح باشد...«
وزیر فرهنگ اســرائیل تاکید کرده این مشوق به ساخت فیلم هایی تعلق خواهد 
گرفت که همســو با اهداف معین اسرائیلی باشد و فیلمسازان نیز باید در فیلم خود 
قید کنند که فیلم را با کمک دولتی اســرائیل ساخته  و دست اسرائیل را در استفاده 
تبلیغاتی از آن باز بگذارند. رژیم صهیونیستی با این کار عملًا می خواهد گوی رقابت را 
از کشورهایی مانند ایتالیا، یونان و حتی اردن در همسایگی خود برباید که برای نمایش 
چهره ای مثبت از کشور خود، بودجه های کلانی جهت ساخت فیلم  اختصاص داده اند 
و حال اسرائیل با این هزینه ها و گروه های حرفه ای، قصد ساخت فیلم هایی را دارد که 

وجهه خود را در دید مردم دنیا بهبود بخشد.
به نوشــته پایگاه »جــی ان اس«، زمانی که مجموعه عوامل ســاخت فیلم های 
خارجی به اسرائیل می آیند تا فیلمی بسازند تجربیات و مشاهدات خود را نیز از طریق 
شبکه های اجتماعی با مردم جهان به اشتراک می گذارند و همین می تواند از اسرائیل 
چهره ای مثبت به جهانیان نشــان دهد. این کار را شــبکه نتفلیکس طی سال های 

گذشته انجام داده، شبکه ای که اساسا صهیونیستی است.
طرفه آنکه سال هاست فیلمسازان سینمای ایران از دولت و موسسات حکومتی 
پول ها و بودجه های کلان دریافت داشــته اند امــا اغلب نه تنها چهره مثبتی از ایران 
و ایرانی نشــان نداده اندکه همواره جامعه ایرانی را ســیاه و چرک و کثیف با مردمی 

بی اخلاق و نادرست و فلاکت زده به تصویر کشیده اند!
شکایت گروهی از مردم آمریکا از اینستاگرام و ۲ پلتفرم دیگر

 به خاطر ایجاد اختلال روانی در نوجوانان
گروهی از مردم آمریکا از اینستاگرام، اسنپ چت و تیک تاک که باعث مشکلات 

روانی در نوجوانان می شود، شکایت کردند.
بــه گزارش فارس بــه نقل از هالیــوود ریپورتر، شــاکیان ویژگی های محصول 
پلتفرم های رسانه های اجتماعی را هدف قرار می دهند و ادعا می کنند که این شرکت ها 

محتوای خطرناکی را ارائه می کنند که تعامل را بر ایمنی اولویت می دهد.
متا، تیک تاک و اســنپ هر کدام با شــکایت جدیدی مواجه شده اند که آنها را 
به دامن زدن به اختلالات ســلامت روان در کاربران نوجوان متهم می کند. شاکیان 
از جمله موجی از والدین و فرزندانشــان هستند که پلتفرم های رسانه های اجتماعی 
را به دادگاه کشــانده اند و اســتدلال می کنند که این شــرکت ها نه تنها کاربران را 
جذب می کنند، بلکه با آگاهی از آســیب هایی که به آنهــا وارد می کنند، این کار را 
انجام می دهند. این شکایت ها- آخرین مورد از یک رشته پرونده هایی که رسانه های 
اجتماعی را به مشــکلات ســلامت روان در افراد زیر سن قانونی متهم می کند- ادعا 
می کند که مســئولیت این شبکه های اجتماعی ذیل ۲۳0 قانون صلاحیت ارتباطات 
است، یک قانون فدرال که شرکت های فناوری را از مسئولیت ناشی از محتوای تولید 

شده توسط اشخاص ثالث محافظت می کند. 
آنها نظریه ای را مطرح می کنند که معتقد است پلتفرم هایی مانند فیسبوک اساساً 
محصولاتی معیوب هستند که منجر به آســیب هایی از جمله اختلالات در خورد و 
خوراک، اضطراب و خودکشی می شــود. حداقل ۲0 شکایت از این دست در سراسر 
ایالات متحده آمریکا با اســتناد به تحقیقات فیسبوک، مجموعه ای از اسناد داخلی 
شرکت که توسط افشاگر فرانسیس هاگن در سال گذشته فاش شد، در سراسر آمریکا 

ثبت شده و انتظار می رود ده ها مورد دیگر نیز در این مورد مطرح شود.
در یکی از شکایات ارائه شده در روز پنجشنبه در دادگاه عالی لس آنجلس آمده 
اســت: »این مدل کســب و کاری است که توســط همه متهمان استفاده می شود- 
مشارکت و رشد در مورد ایمنی کاربر- همان طور که طراحی و عملکرد ذاتا خطرناک 
محصولات رســانه های اجتماعی آنها نشــان می دهد.« در هر مقطعی هر یک از این 
متهمان می توانستند حقیقت ماجرا و آسیب های آن را با مردم در میان بگذارند، اما آنها 
می دانستند که انجام این کار باعث می شود از رقبایشان عقب بیافتند یا اینکه خدمات 
و مسیر حرکتشان را کاملا تغییر بدهند اما متهمان ترجیح دادند به ایجاد آسیب ادامه 

داده و در عوض حقیقت را پنهان کنند.
صفحه مجری سیاه پوست 

برای همیشه در توئیتر مسدود شد!
مرضیه  هاشــمی، مجری و مستندســاز شــبکه پرس  تی وی که اخیرا صفحه 
شــخصی اش از سوی توئیتر برای همیشه مسدود شــد، توضیحاتی را در این زمینه 

ارائه کرد. 
به گزارش ایســنا، چند روز قبل حســاب کاربری یک خبرنــگار و مجری برنامه 
»پرونده های پنهان« شــبکه پرس  تی وی که آمریکایی تبار و مسلمان است در توئیتر 
برای همیشه مسدود شد، بدون آنکه به گفته خودش قوانین توئیتر را نقض کرده  باشد. 
هاشــمی می گوید: من فقط پرسیدم چرا کسی برای توقف نقض حقوق بشر و کشتار 
مردم در عربســتان کاری انجام نمی دهد، آیا حمایت از مظلومان جرم است، من کدام 
قانون را رعایت نکردم؟! او درباره برنامه »پرونده های پنهان« نیز تاکید کرد: این برنامه ای 
اســت که به تازگی در پرس تی وی شــروع کردیم، با آنکه چند قسمت تهیه شده اما 
تلاش می کنند ما را محدود کنند؛ چراکه ما در این برنامه، پشت پرده وقایع جهان را 
بررسی می کنیم و این برای آمریکا سخت است که مردم ایالات متحده آگاه شوند. این 
فعال رسانه در پاسخ به اینکه آیا مردم آمریکا ممکن است از پلتفرم های ایرانی استفاده 
کنند؟ تصریح کرد: البته چنین روندی قطعا زمان می برد ولی خود آمریکایی ها دنبال 
یک پلتفرم جدید هستند که واقعا آزاد باشد و این روند رو به رشد سانسور در آمریکا 
برای بسیاری ناراحت کننده است، نه الزاما کسانی که با استکبار دشمن هستند بلکه در 

میان هیئت حاکمه آمریکا هم این اعتراض به سانسور وجود دارد.
وی اضافه کرد: هر چه قدرت آمریکا کمتر می شود، به همان نسبت هم سانسور 
بیشــتر می شود، در واقع یک دستورالعمل برای استفاده از فضای سایبری در آمریکا 
وجود دارد که باید فقط در خدمت نئولیبرالیسم و برده استکبار باشید و اگر اعتراضی 
به مجموعه آمریکا مطرح کنید شما سانسور می شوید، فرقی ندارد یک خبرنگار باشید 
یا یکی از مقامات رسمی آمریکا. به بیان بهتر آن ادعایی که درباره آزادی بیان می شود 
رسمی و علنی نقض می شــود. که این موارد نشان می دهد تحمل مخالف در ایالات 

متحده هرگز وجود ندارد.
روایت یک هنرمند افغان

از تحقیرشدن در مهاجرت به پاریس
رادا اکبر، هنرمند افغان که در زمینه های گرافیک، عکاســی و هنرهای تجسمی 
فعالیت می کند از جمله شهروندان افغان است که به خاطر شرایط موجود در کشورش 
به اروپا مهاجرت کرده و حالا از تحقیرشدن هایی می گوید که در فرانسه با آن مواجه 
اســت. به گزارش فارس به نقل از یورونیوز، رادا اکبر که این روزها در شــهر پاریس، 
پایتخت فرانسه زندگی می کند به خبرگزاری فرانسه می گوید: »به عنوان یک پناهنده 
بارها تحقیر شــدم، چرا که با سیستمی سر و کار داریم که خیلی مهربان نیست و از 
پناهندگان حمایت نمی کند. آنها واقعا اهمیتی نمی دهند که شما هنرمند هستید یا 
خیر. اینکه شما مهندس هستید، یا اینکه در کشور خودتان چه دستاوردی داشته اید.«

»در مسیر حسین )ع(«
ویژه برنامه خبری برای پیاده روی اربعین

برنامه تلویزیونی »در مســیر حســین )ع(« همزمان با دهه سوم ماه محرم و در 
آستانه اربعین حسینی به صورت زنده از شبکه افق سیما پخش می شود.

حجازی، تهیه کننــده این برنامه اظهار داشــت: برنامه تلویزیونی »در مســیر 
حســین)ع(« تلاش دارد تریبون خبری برای اطلاع رســانی به زائران اربعین و جایی 
برای پاســخگویی به ســؤالات، ابهامات و دغدغه هایی که برای زائران در این ســفر 
معنوی به وجود می آید، باشد. وی اضافه کرد: در این برنامه میزبان مسئولین و افراد 
تصمیم گیر در این حوزه هســتیم و دغدغه های مردمی را درباره پیاده روی اربعین از 

آنان مطالبه گری می کنیم.
پخش »در مســیر حسین)ع(« از شب گذشته آغاز شده و این برنامه تلویزیونی 
هر شب حوالی ساعت ۲0 به صورت زنده از شبکه افق سیما پخش شده و تا اربعین 

حسینی ادامه خواهد داشت.

حضرت امام خمینی)ره(: من خوف آن دارم که به واسطه 
قشــرهایی که غرض ندارند لکن نادان هستند کارهایی 

صورت بگیرد که مکتب ما را بد معرفی کند.

هدیه به خوانندگان

صفحه 3
یک شنبه 3۰ مرداد ۱۴۰۱ 
۲3 محرم ۱۴۴۴ - شماره ۲3۰۹۹

اخبار ادبی و هنری

رئیس جمهور:

دولت مردمی رتبه بندی معلمان را پس از 11 سال تأخیر محقق كرد

مخبر آیین نامه حمایت از تولید دانش بنیان 
و اشتغال آفرین را ابلاغ كرد

معــاون اول رئیس جمهور آیین نامــه حمایت از تولید 
دانش بنیان و اشتغال آفرین را که به تصویب هیئت وزیران 

رسیده است را، ابلاغ کرد.
هیئت وزیران در جلسه مورخ 1۹ مرداد 1۴01 و در ادامه تصویب 
آیین نامه های حمایت از تولید دانش بنیان و اشتغال آفرین دستگاه های 
اجرایی، آیین نامه حمایت از تولیت دانش بنیان و اشــتغال آفرین در 
حوزه های مرتبط با وزارت صنعت، معدن و تجارت را تصویب کرد.

ارتقای تولید دانش بنیان در بنگاه های تولیدی و کسب و کارهای 
صنعتی – معدنی، تحقق هم پایی در فناوری های پیشران حوزه صنعت، 
معدن و تجارت، کمک به رفع مسائل راهبردی کشور از طریق فناوری 
و نــوآوری )بخصوص جلوگیری از خــروج ارز و بحران آب و انرژی(، 
پیش بینی و بازار ســازی محصولات صنعتی )به ویژه برای شرکت های 
تولیدی و دانش بنیان(، مدیریت و راهبری ابزارهای تأمین مالی تحقیق 
و توسعه و توسعه فناوری ویژه بنگاه های صنعتی – معدنی )شامل ارائه 
تسهیلات، تأمین سرمایه خطرپذیر، پوشش ریسک تحقیق و توسعه و 
تضمین خرید یا پیش خرید محصولات فناورانه(، اســتفاده از دانش و 
فناوری های روز جهانی و همچنین اتصال محصولات فناورانه داخلی به 
بازارهای جهانی و قرار گرفتن در زنجیره های بین المللی و افزایش حجم 
بازار تولیدات و توسعه صادرات، از جمله اهداف آیین نامه یاد شده است.

خبرنگار صهیونیست:
موساد از »ایران اینترنشنال«

برای جنگ اطلاعاتی استفاده می كند
خبرنگار صهیونیســت وبگاه عبری »والــلا« و وبگاه 
آمریکایی »آکســیوس« اذعان کرد موساد به طور منظم از 
شبکه ســعودی موسوم به »ایران اینترنشنال« برای جنگ 

اطلاعاتی علیه ایران استفاده می کند.
باراک راوید خبرنگار صهیونیســت وبگاه عبــری »واللا« و وبگاه 
آمریکایی »آکســیوس« در توئیتی شبکه ســعودی موسوم به »ایران 
اینترنشنال« که مواضع ضدایرانی اش شناخته شده است را ابزار دست 

موساد خواند.
به گزارش فارس، او در پاسخ به توئیتی در واکنش به نحوه پوشش 
اخبار مربوط به مذاکرات وین توســط این شــبکه معاند، اذعان کرد 
»موســاد به طور مرتب از این رســانه )ایران اینترنشنال( برای جنگ 

اطلاعاتی خود استفاده می کند.«
او پیش تر هم به این مسئله اشاره کرده و در توئیتی در خردادماه 
به نحوه خبررسانی این شبکه پرداخت. این خبرنگار مطرح صهیونیست 
در پیامی توئیتری به زبان عبری نوشت: »ایران اینترنشنال« یک شبکه 
ایران نیست. این شبکه از ایران پخش نمی شود. این شبکه از لندن و 
با بودجه سعودی)!!!( فعالیت می کند و وابسته به مخالفان ایرانی بوده 
و گاهی نیز به عنوان خط جریان اســرائیل برای انتشار اطلاعات عمل 
می کند. رسانه های اسرائیلی با تشنگی گزارش های این شبکه را می بلعند 
و بدون اینکه این پیشینه را به اسرائیلی ها بدهند پخش می کنند. بسه 
دیگه.« رسانه هایی مانند ایران اینترنشنال و BBC فارسی بارها ثابت 
کرده اند نه تنها منافع ایران برایشان هیچ ارزشی ندارد بلکه صرفا مجری 
سیاست های ابلاغی دربار انگلیس و خاندان سعودی هستند. واقعیتی 
که »فرداد فرحزاد« سردبیر ایران اینترنشنال هم بارها به صراحت به آن 
اذعان داشته و گفته که »تنها برایش پول اهمیت دارد، نه منافع کشور.«

فرمانده نیروی دریایی ارتش مطرح کرد

مبارزه با تروریسم
اولویت »نداجا« در حوزه دیپلماسی دریایی

امیر دریادار ایرانی با اشاره به اهتمام نیروی دریایی ارتش 
برای برگزاری رزمایش های مرکب و مشترک گفت: امنیت 
دریایی و مبارزه با تروریســم مهم ترین اولویت این نیرو در 

حوزه دیپلماسی دریایی است.
امیر دریادار »شهرام ایرانی« فرمانده نیروی دریایی ارتش در گفت وگو 
با دفاع پرس، درخصوص پیشرفت های صورت گرفته در حوزه تعامل با 
دیگر کشورها و دیپلماسی دریایی، اظهار داشت: هنگامی که یک شناور 
به منظور اجرای مأموریت از آب های سرزمینی فاصله می گیرد، درواقع 
این شناور قطعه خاکی از کشورمان محسوب می شود و این پیام را القا 
می کند که نیروی دریایی در حوزه »دیپلماسی دریایی« قادر به ایفای 
نقش است. دریادار ایرانی با بیان اینکه دیپلماسی دریایی به طور خاص 
دارای ابعاد مختلفی است، افزود: این عرصه، تمرینات دریایی، تبادلات 
آموزشــی، تعاملات فرهنگی، رزمایش های مشترک و مرکب، توافقات 
دوجانبه و چندجانبه، دیدوبازدیدهای دوطرفه و... را شــامل می شود و 
به طور کلی، امنیت دریایی و مبارزه با تروریسم مهم ترین اولویت نیروی 

دریایی ارتش در حوزه دیپلماسی دریایی محسوب می شود.
فرمانده نیروی دریایی ارتش درخصوص برگزاری رزمایش های 
دریایی گفت: در ســال جاری هم رزمایش مشترک و هم رزمایش 
مرکب در پیش خواهیم داشــت و سعی خواهیم کرد رزمایش های 

پیش  رو به لحاظ کمّی و کیفی با گذشته متفاوت باشند.
داستان سرایی بی بی سی فارسی از یک خبر دروغ

خودكشی یک زندانی زن در زندان ارومیه 
تکذیب شد

رئیس کل دادگستری استان آذربایجان غربی، ادعاهای 
برخی از رسانه های معاند مبنی بر خودکشی یک زندانی زن 

در زندان ارومیه را تکذیب کرد.
به گزارش خبرگزاری میزان، دیروز  بی بی ســی فارســی و برخی 
رسانه های ضد انقلاب، در ادامه خبر سازی های جعلی، مدعی شدند یک 

زندانی زن در زندان ارومیه اقدام به خودکشی کرده است.
این رســانه ها با اســتناد به منابع مجهــول، در این خبر کذب به 
داستان  سرایی نیز پرداخته و جزئیاتی از ماجرایی که هرگز اتفاق نیفتاده 
را تشــریح کردند. این ادعاها در حالی مطرح شــد که خبر مورد اشاره 
نه تنها کذب اســت، بلکه با تبدیل قرار بازداشت این زندانی، مقدمات 
آزادی وی نیز فراهم شده است. در همین رابطه رئیس کل دادگستری 
استان آذربایجان غربی، ادعاهای مطرح شده درخصوص این زندانی زن 
را تکذیب کرد و گفت: هفته گذشــته در بازدیدی که از زندان ارومیه 

داشتم، با این زندانی نیز به صورت مستقیم گفت و گو کردم.
ناصر عتباتی با بیان اینکه خبر خودکشــی زندانی از اساس کذب 
اســت، تاکید کرد: قرار بازداشــت وی به وثیقه تبدیل شده است و در 
صورت معرفی وثیقه امکان آزادی وی فراهم خواهد بود. گفتنی است، 
پیش تر نیز رسانه های ضدانقلاب با اهداف و اغراض مشخص، دروغ ها و 

اکاذیبی را درخصوص وضعیت زندانیان منتشر کرده بودند.

آثار رفتاری حب دنیا
امام علی)ع(: »... از هیچ پند دهنده ای شنوایی ندارد. با 
این که گرفتار آمدگان دنیا را می نگرد که راه پس و پیش ندارد 
و در چنگال مرگ اسیرند. می بیند که آنها بلاهایی را که انتظار 
آن را نداشــتند بر سرشان فرود آمد، و دنیایی را که جاویدان 
می پنداشتند، از آنها جدا شده و به آنچه در آخرت وعده داده 
شــده بودند خواهند رســید و آنچه بر آنان فرود آید وصف 

ناشدنی است.«
نهج البلاغه- خطبه ۱۰۹

پای درس علی)ع(

آیت الله رئیسی گفت: همان طور که وعده کرده 
بودیم با تعامل با مجلس، قبل از پایان ســال اول 
دولت، طرح رتبه بندی معلمان پس از ۱۱ سال تاخیر 
اجرا گردید. در این زمینه مسائل مالی و بودجه ای 
مقدمه و فرع ماجرا بوده و برای دولت مردمی مسئله 
اصلی توجه به شأن، منزلت، مهارت و مهارت آفرینی 

معلمان بوده است.
آیت الله سید ابراهیم رئیسی در سی  و ششمین اجلاس 
مدیران و رؤسای آموزش  و پرورش کشور که پیش از ظهر 
دیروز شنبه در سالن اجلاس سران برگزار شد، آموزش و 
پرورش را مهم ترین نهاد فرهنگی کشور و متولی امر تعلیم 
و تربیت خواند و گفت: آینده مدیریت، سیاست و اقتصاد 
کشور در آموزش و پرورش رقم می خورد و بی تردید توسعه 

کشور در گرو توسعه این نهاد است.
رئیس جمهور با بیان اینکه مهم ترین ماموریت انبیای 
الهی تربیت مردم بوده است، افزود: امروز وظیفه خطیر و 
بسیار مهم تربیت انسان و انسان  سازی بر عهده معلمان و 

نهاد آموزش و پرورش است.
رئیســی با بیان اینکه جایگاه تعلیم و تربیت باید به 
عنوان یک جایگاه ممتاز و متعالی در جامعه تثبیت شود، 
تصریح کرد: هرگونه هزینه هدفمند در آموزش و پرورش، 
یک سرمایه گذاری برای کشور در راستای ارتقای آموزش 

یک نسل و تربیت نیروی انسانی فرهیخته است.
رئیس جمهــور با تاکید بر ضــرورت بازبینی اقدامات 
انجام شــده در گذشــته و احصای نظام مسائل آموزش و 
پرورش خاطرنشــان کرد: پیشنهاد بنده به این اجلاس و 
همه مدیران آموزش و پرورش این است که با نگاه نقادانه 
و منصفانه، نقاط ضعف و قوت روند حرکتی در گذشته را 
واکاوی و با شــناخت مشکلات، راهکارهای ایجاد تحول و 

غلبه بر مشکلات را تدوین و ارائه کنند.
وی در ادامه لزوم جبــران عقب ماندگی ها در عدالت 
آموزشی را مورد تاکید قرار داد و افزود: بی عدالتی در نظام 
آموزشــی صرفا مربوط به کمبود امکانات و تجهیزات در 
مناطق محروم نیست، گاهی تعیین ساعات و نوع چینش 
دروس خاص در برنامه درســی دانش آموزان، از مصادیق 
بی عدالتی است که رفع آن باید مورد توجه مدیران آموزش 
و پرورش قرار گیرد. اساساً عدالت خواه شدن افراد جامعه در 
گرو تربیت و آموزش صحیح در نهاد آموزش و پرورش است.
رئیســی تقویت سطح کیفی آموزش در مدارس را از 
مصادیق ارتقای عدالت آموزشــی در کشور خواند و افزود: 
مدارس دولتی پرچمداران آموزش عمومی در کشور هستند 
و به هیچ عنوان شایســته نیست در آزمون های هماهنگ 

کشوری، دانش آموزان این مدارس سطح علمی نازلی داشته 
باشــند و این تلقی در کشور شکل بگیرد که موفقیت در 

گروی پیوستن به مدارس غیردولتی است.
رئیســی با تاکید بر ضرورت مردمی  سازی آموزش و 
پرورش و میدان دادن به مردم در این حوزه، گفت: والدین 
می توانند نقش بسیار مهمی در مردمی  سازی تعلیم و تربیت 
ایفا کنند. شرایط کرونایی در کنار همه مشکلاتی که برای 
مردم و کشــور ایجاد کرد، در عین حال تجربیات مفیدی 
به ارمغان آورد که یکی از آنها نقش و کمک کردن والدین 

به معلمان در تعلیم و تربیت بود.
وی افزود: مردمی کردن آموزش در کنار مدارس دولتی 
و خصوصی، رویکرد جدیدی است که اساس آن میدان دادن 
به گروه های مردمی و جهادی در عرصه آموزش و پرورش 
است. تقویت نقش نظارتی مردم در آموزش و پرورش، جلوه 

دیگری از مردمی کردن آموزش و پرورش است.
رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنان خود تحقق 
اهداف سند بنیادین تحول در آموزش و پرورش را در گرو 
نگاه تحول گرایانه مدیران دانســت و تصریح کرد: امروز و 
با گذشــت ۴۳ سال از اســتقرار پیروزی انقلاب اسلامی، 
اقدامات ما باید مبتنی بر مبانی روشــن، متقن و محکم با 

قابلیت اجرایی باشد.
رئیسی با اشاره به نقش و جایگاه دانشگاه فرهنگیان در 
اجرای سند بنیادین تحول در آموزش و پرورش پیشنهاد 
کرد که این دانشــگاه در راستای عمل به مسئولیت های 
خود از ظرفیت های مراکز پژوهشی و تحقیقی و همچنین 
دانشکده های علوم تربیتی سراسر کشور بهره و یاری بگیرد.
آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنانش به تحقق 
وعده دولت برای رتبه بندی معلمان اشــاره کرد و گفت: 
همان طــور که وعده کرده بودیم با تعامل با مجلس، قبل 
از پایان ســال اول دولت، طرح رتبه بندی معلمان پس از 

11 ســال تاخیر اجرا گردید. در این زمینه مسائل مالی و 
بودجه ای مقدمــه و فرع ماجرا بوده و برای دولت مردمی 
مسئله اصلی توجه به شأن، منزلت، مهارت و مهارت آفرینی 

معلمان بوده است.
رئیس جمهور همچنین با اشــاره به ایام ســوگواری 
حضرت اباعبدالله الحسین)ع( و اسارت خاندان آل الله افزود: 
امام حســین)ع( معلم بشریت است و مهم ترین الگوی ما 
برای تعلیم و تربیت جامعه حضرت حسین بن علی )ع( و 
حضرت زینب کبری )س( هســتند. امیدواریم به برکت 
همزمانی این اجلاس با این ایام مدیران و رؤسای آموزش 
و پرورش کشــور بتوانند در وظیفه خطیر خود در هدایت 

جامعه موفق عمل کنند.
وزارت بهداشت طرح پزشک خانواده را

 با سرعت بیشتر عملیاتی کند
آیت الله رئیســی همچنین در جلســه صبح شــنبه 
ســتاد ملــی مقابله با کرونــا، با قدردانــی از زحمات و 
مجاهدت های کادر بهداشت و درمان در صیانت از جان 
مردم در برابر ویروس کرونا، گفت: ایثار، از خودگذشتگی 
و مجاهدت های همه اعضای کادر بهداشــت و درمان در 
طول مواجهه بــا همه گیری کرونا، برگ درخشــانی از 
تاریخ این مرز و بوم است و در حافظه جمعی ملت ایران 

ماندگار خواهد بود.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به حرکت آغاز شده به 
ســوی خودکفایی کشور در حوزه دارو، ضمن قدردانی از 
داروســازان داخلی، خاطرنشان کرد: دولت از تلاش  برای 
تولید همه داروهای مورد نیاز کشــور توســط داروسازان 

داخلی حمایت می کند.
 رئیســی با اشاره به گزارشــی مبنی بر تولید بیش از

۹0 درصد از داروهای مورد نیاز توسط شرکت های داخلی، 
این دستاورد را افتخارآمیز دانست و افزود: استمرار این روند 

بدون تردید یک گام راهبردی در حوزه ســلامت عمومی 
در کشور است و دولت با همه توان از آن حمایت می کند.

رئیس جمهور همچنین با اشاره به بازگشایی قریب الوقوع 
مراکز آموزشی و همچنین در پیش بودن اربعین حسینی 
گفــت: همان طوری که با تلاشــهای کادر درمان و البته 
همراهــی جدی مردم توانســتیم بر خیزهــای مختلف 
بیماری غلبه کنیم، هم اکنون نیز همچنان همراهی مردم 
در رعایت دستورالعمل ها ضرورت دارد و پیش نیاز توفیق 

سیاستگذاری ها در مدیریت کرونا است.
رئیسی همچنین لزوم تزریق دز یادآور واکسن را مورد 
تأکید قرار داد و اظهار داشت: بررسی ها نشان می دهد تزریق 
دز یادآور واکســن کرونا در صیانت از جان افراد مؤثر بوده 
و کســانی که دز یادآور تزریق نکرده اند، بیشتر در معرض 

آسیب قرار دارند.
آیت الله رئیســی انجام تست و شناسایی مبتلایان به 
کرونــا در مرزها و مبادی ورودی کشــور را نیز ضروری 
برشــمرد و از همه مردم خواست که برای ایمن ماندن از 
کرونا و سویه های جدید آن، نسبت به رعایت کامل اصول 

بهداشتی اهتمام ویژه داشته باشند.
»اجرای طرح پزشک خانواده« از دیگر موضوعات مورد 
تأکید رئیس جمهور در جلسه ستاد کرونا بود. رئیسی وزارت 
بهداشت و درمان را مکلف کرد در اجرای برنامه های تحولی 
دولت در حوزه سلامت، طرح پزشک خانواده و نظام ارجاع 
را خصوصاً در شرایطی که کشور همچنان درگیر همه گیری 

کرونا است، با سرعت بیشتر عملیاتی کند.
رئیس جمهــور در پایان ســخنان خود با اشــاره به 
برگزاری مســابقات ورزشــی با حضور تماشــاگران در 
ورزشــگاه ها بر ضرورت رعایت مصوبه ستاد ملی مقابله 
با کرونا برای حضور ۳0 درصدی تماشــاگران در اماکن 

ورزشی مسقف تاکید کرد.

بازارچه های  اینکه  بر  با تاکید  وزیر کشور 
است  دولت  قابل توجه  موضوعات  جزو  مرزی 
گفت: فعال شدن این بازارچه ها باعث تعاملات 

اقتصادی با کشورهای همجوار می شود.
احمد وحیدی، وزیر کشــور در نشست خبری، 
درباره بازارچه های مرزی و ساماندهی کولبران گفت: 
بازارچه های مرزی جزو موضوعات قابل توجه دولت 
است، چراکه باعث تعاملات اقتصادی با کشورهای 
همجوار می شود، لذا اهمیت زیادی دارد و در دولت 

تلاش کردیم بازارچه های مرزی فعال شود.
به گزارش فارس، وی در مورد ساماندهی کولبران 
اظهار داشــت: آیین نامه مفصلی با کمک وزارتخانه 
ذی ربط طرح شــده که نیاز به مجوزهایی داشت که 
ان شاءالله این موضوع هم حل خواهد شد و به دنبال 
این هستیم تا کولبران به اندازه مشخصی بتوانند کالا 

حمل ونقل کنند.

وزیر کشور در پاسخ به سؤالی در رابطه با لایحه 
جامــع انتخابــات گفت: دولت قبل بــرای موضوع 
انتخابات لایحه ای داشته و مجلس نیز طرحی برای 
آن ارائه کرده است. لایحه دولت نیاز به نقاط تکمیلی 
دارد و مبنای ما در این رسیدگی، سیاست های کلی 
انتخابات است که این لایحه باید بر آن منطبق باشد. 
این مســائل چندین سال اســت بر زمین مانده اند 
بنابراین یکی از مسائل جدی ما تهیه این لایحه است.
وحیــدی با تاکید بر اینکه این لایحه جامع، هر 
سه نوع انتخابات را دربر می گیرد، گفت: تلاش ما بر 
این است که هر سه انتخابات یعنی ریاست جمهوری، 

مجلس و خبرگان در این لایحه تعریف شود.
وی بیان داشــت: امید است بتوانیم به سرعت 
لایحه جامع انتخابات را آماده کنیم؛ البته این لایحه 
نهایتاً به کمیسیون های دولت خواهد رفت تا پس از 
تصویب در هیئت دولت به مجلس ارسال شود. این 

موضوع یکی از اقدامات مداوم ما در معاونت سیاسی 
وزارت کشور است.

وزیــر کشــور در مورد درگیری هــای مرزی با 
طالبان گفت: تا حالا پنج تا شش مورد تیراندازی از 
سوی مرزبانان طالبان داشتیم که این مسئله هم به 
دلیل توجیه نبودن مرزبانان طالبان اســت و هربار 
هم با تماس با کابل حل شــده و شکل جدی پیدا 

نکرده است.
وی اظهــار داشــت: تلاش ما بر این اســت که 
حساســیت زیادی در مرزها ایجاد نشود و بارها این 
موضوع به مرزبانان یادآوری شــده است. امیدواریم 
که این موارد پس از این تکرار نشــوند اما نیروهای 
مرزی ما برای مدیریت و کنترل شــرایط در مرزها 

حضور دارند.
وحیدی در پاســخ به ســؤالی درباره مشخص 
کردن خطوط مرزی، گفت: ستاد کل نیروهای مسلح 

موظف شده است طرح انسداد کامل مرزی را تهیه 
کند. بعضی ابهامات که از طرف سایرین ممکن است، 
در مرز کشور وجود داشته باشد، پیگیری می شود.

وزیر کشور در مورد مشخص شدن مرزبندی با 
فتنه گران خاطرنشان کرد: این موضوع جدی است 
تا گروه های سیاســی کــه می خواهند قانونی عمل 
کنند، باید در چارچوب قانون عمل کنند. برخی این 
ارزش ها را ولو  اندک رعایت نمی کنند و طبیعی است 
که گروه های سیاســی که می خواهند در چارچوب 
قانون عمل کنند، باید در این گونه حوادث مرزبندی 
مشخصی داشته باشند که غالبا هم همین طور است.

وی در مورد اقدامات تروریستی در محرم گفت: 
در این ایــام اقداماتی صورت گرفت که با تســلط 
نیروهای امنیتی جلوی آن گرفته شــد. البته برای 
بار اول نیست و این اقدامات هم به کمک ضدانقلاب 

انجام می شود.

وزیر کشور: 

تأكید دولت بر فعال بودن بازارچه های مرزی است

»امروز  اینکه  بیان  با  سردار رمضان شریف 
به فضل الهی شرایط ما با دوران گام اول انقلاب 
قابل مقایسه نیست« گفت: گام دوم انقلاب، گام 

جهش ما و به زمین نشستن دشمن است.
»سردار رمضان شریف« سخنگوی سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی روز شنبه در همایش بزرگداشت روز 
خبرنگار و در نشست با خبرنگاران استان زنجان اظهار 
داشــت: ما ازنظر نظامــی و دفاعی در معرض هجمه 
خاصی نیستیم، چون دشمن می داند اگر اقدامی کند 
با چه واکنشی مواجه می شود برای همین تلاشش را 
گذاشــته تا در افکار عمومی یک هجمه سازمان دهی 
شده ای را شــکل دهد و امید را از مردم و جوانان ما 

بگیرد.
سردار شــریف با بیان اینکه کشورها و جوامع به 
امیــد زنده اند، گفت: ما منکر برخی از مشــکلات در 
کشور نیستیم اما این مشکلات با مشکلات و مسائل 
قبلی ما قابل قیاس نیســت. این ها اصلًا مشــکل به 
حساب نمی آید. در زمان جنگ چند استان کشور در 
اشغال ارتش تا بن دندان مسلح حزب بعث بود، شهرها 
موشک باران می شد و بســیجیان با دستان خالی به 
مقابله می رفتند، آن روزها می توانستیم بگوییم مشکل 
هست ولی امروز به فضل الهی شرایط ما با دوران گام 
اول انقلاب قابل  مقایسه نیست؛ گام دوم انقلاب، گام 

جهش ما و به زمین نشستن دشمن است.
وی ادامه داد: مشــکلاتی هــم در زمینه توزیع، 
عدالــت بی عدالتی و ناعدالتی داریم و کســی منکر 
این نیســت که بــا آرمان هایی که امــام)ره( و رهبر 
معظم انقلاب ترسیم کردند، فاصله داریم؛ ولی ایران، 
کشــور ثروتمند و قدرتمندی اســت و آن قدر هم ما 

ملت آشفته و گرفتاری نیستیم که رسانه های بیگانه 
تصویر سازی می کنند.

سردار شــریف با بیان اینکه دعواهای سیاسی در 
آســتانه انتخابات ها، باعث شده پیام بدی از کشور به 
بیرون منتقل بشود، خاطرنشان کرد: باید تلاش کنیم 
منافع ملی کشور را در نظر بگیریم و به مفهوم واقعی 

پاسدار حرمت خون شهدا باشیم.
وی افزود: پیام هایی که تصویر نادرستی از کشور 
منعکس می کنند، عمدتاً توسط کسانی تولید می شود 
کــه در عرصــه امنیتی و نظامی شکســت خوردند، 
همان هایی هســتند که امروز در آلبانی نشسته اند و 
بــا کامپیوترهای متعدد، با پمپاژ کردن پیام ها تلاش 
می کنند یأس و ناامیدی را به جامعه ما تزریق کنند.

امید، جامعه را زنده می کند
ســردار شــریف با بیان اینکه هیــچ جامعه ای با 
ناامیدی پیشرفت نمی کند، اظهار داشت: امید جامعه 
را زنده می کند نه امید واهی؛ هر مقطع انقلاب برای 
تــداوم مرحله بعد، امیدبخش اســت، ما در انعکاس 
دســتاوردهای انقلاب هیچ کمبــودی نداریم و هیچ 
نیازی هم به اغراق نیســت، این قدر مؤلفه های قدرت 
برای پردازش وجود دارد که نیاز به هیچ غلوی نیست 
و این قدر سوژه برای رســوا کردن دشمن هست که 

هیچ نیازی به دروغ نیست.
وی گفت: این سازمان جهنمی منافقین 1۷ هزار 
انسان بی گناه از مسئول و غیرمسئول را در کشور به 
شهادت رسانده بعد الان راست راست در پارلمان های 
اروپایی قدم می زنند و علیه جمهوری اسلامی سخن 
می گوینــد. منفورترین ســازمان در نزد مردم ایران 
منافقیــن هســتند. الان اینها کاری از دست شــان 

برنمی آید ولی میلیون ها پیام منتشر می کنند.
معاون روابط عمومی و سخنگوی سپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی گفت: از آنجا کــه اراده الهی با این 
نظام است، تا زمانی که مردم این کشور پایبند قرآن 
و احکام الهی و پشــتیبان ولایت فقیه هستند، به این 
نظام آســیبی نمی رســد، برخی بیخود خودشان را 

معطل کرده اند.
واکنش به بیانیه میرحسین موسوی

سردار شــریف افزود: اینکه شــما به یک شهید 
مدافع حرم جسارت بکنید، برای شما آورده ای ندارد، 
آن هم شــهیدی که ۴0 سال در راه تحقق آرمان های 
انقلاب اسلامی جان و همه هستی خود را تقدیم کرده 

است.
وی اظهار داشــت: اشــتباه می کنند کسانی که 
تصور می کنند اگر به مقدســات ملت توهین کردند، 
برجسته می شوند، چه کســی می آید در ایام عاشورا 
به یک سردار عاشــورایی کشور جسارت کند، غیر از 
آدم هــای عقده ای، جاهل و آدم هایی که به هر قیمت 
شده می خواهند خودشــان را به نهایت درجه جهنم 

متصل کنند.
سردار شریف گفت: دقت کنیم چه کار می کنیم و 
کجاییم، عاشورا فرصتی است که ما حسینی بودن و یا 
یزیدی بودن خودمان را مشخص کنیم. پیام حداقلی 
عاشورا در هرسال این است که ببینیم کجا ایستاده ایم 

و در جبهه چه کسی شمشیر و قلم می زنیم.
سخنگوی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه سازمان حفاظت و اطلاعات سپاه وظیفه حفظ 
و حراست از سازمان را برعهده  دارد، گفت: اگر دشمن 
توانســته بود نفوذی را صورت بدهد امکان نداشــت 

امروز ما به قدرت پهپادی، موشکی برسیم و با قدرت 
ســازمان اطلاعات در داخل و خارج بــه اهداف مان 

برسیم.
اسرائیلی ها به شدت آسیب پذیر هستند

ســردار شــریف با بیان اینکه ترورها بیان کننده 
قدرت اسرائیل نیســت، افزود: ما حتماً این مختصر 
رفتارهــای ایذایی اســرائیلی ها را جمــع کردیم و 
می کنیم. اسرائیلی ها به شدت آسیب پذیر و در هراس 

قرار دارند.
وی ادامه داد: اســرائیلی ها هرگز قادر نیســتند 
خللی در اصل ماجرای دانش هسته ای کشور به وجود 
بیاورند، علاوه بر استحکاماتی که مثال زدنی است، آنها 

با هوش و استعداد ایرانی طرف هستند.
سردار شریف گفت: اسرائیلی ها اگر می توانستند 
ضربــه ای بــه فعالیت هســته ای ایــران بزنند، رجز 
نمی خواندند، اگر اقدامی نمی کنند ناشــی از قدرت 

جمهوری اسلامی و قدرت مقابله به مثل ملت ماست.
ایران از چه می ترسد که بخواهد اینترنت را 

محدود کند
سخنگوی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه در بحث صیانت، فضای بحث ها سیاسی است، 
گفت: اینترنت و وسایل ارتباطی، ابزار هستند، با ابزار 
کسی نمی تواند مخالف باشــد، جمهوری اسلامی از 
چه می ترســد که بخواهد اینترنــت را محدود کند، 
جمهوری اسلامی حرف برای گفتن دارد، نظام در این 
۴0 سال نه تنها قابل دفاع بلکه قابل افتخار هم هست.
ســردار شــریف افزود: در اروپا هم بچه ها مجاز 
نیســتند بدون حضور والدین پــای اینترنت به همه 

سایت ها و شبکه ها دسترسی داشته باشند.

سخنگوی سپاه: گام دوم انقلاب، گام جهش ایران و شکست دشمن است

معــاون هماهنگ کننده فرمانده ســپاه 
پاسداران با بیان اینکه مقاومت در اوج عظمت 
و قدرت قرار دارد، گفت: حزب الله با در اختیار 
داشتن قوی ترین نیروی زمینی در منطقه قادر 

به نابودی رژیم صهیونیستی است.
سردار »محمدرضا نقدی« معاون هماهنگ کننده 
فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در چهلمین 
سالگرد تأسیس مقاومت لبنان در گفت وگو با پایگاه 
خبری »العهد«، این مناسبت بزرگ را به رزمندگان 

مقاومت و ملت لبنان تبریک گفت.

براساس این گزارش، سردار نقدی ضمن تبریک 
چهلمین ســالگرد شکل گیری مقاومت در لبنان به 
حزب الله و سیدحســن نصرالله دبیــرکل آن تأکید 
کرد: مقاومت در طول این ۴0 ســال همیشه پیروز 
بوده و شکست را بر دشمن صهیونیستی و حامیان 

آن تحمیل کرده است.
وی تصریح کرد: اکنون در مرحله ای هستیم 
کــه باید با اســتعانت از خداونــد متعال آماده  
باشــیم تا در کنار همه رزمنــدگان مقاومت و 
برای آزاد سازی مســجدالاقصی و بیرون راندن 

صهیونیست های اشغالگر از فلسطین، به سمت 
قدس حرکت کنیم.

سردار نقدی خاطرنشان کرد: حزب الله و مقاومت 
اســلامی امروز در اوج عظمت و قدرت قرار دارند و 
توانمندی های مقاومت امروز با دهه های گذشته قابل 

 مقایسه نیست.
معاون فرمانده ســپاه پاســداران در پایان این 
مصاحبه گفت: در حال حاضر حزب الله قدرتمندترین 
نیروی زمینی در منطقه را در اختیار دارد که می تواند 

ارتش رژیم صهیونیستی را نابود کند.

بــه گزارش فارس، در همین ارتباط، »اســحاق 
بریک« ژنرال ذخیره ارتش رژیم صهیونیستی اخیراً 
در اظهاراتی به ضعف ارتش رژیم صهیونیســتی در 
برابر گروه های مقاومت اشــاره کرد و گفت: »ما در 
تمام مراحل جنگی پیشین در جنگ روانی شکست 
خوردیم و روحیه جنگ، انگیزه و قدرت ابتکار عمل 
را از دست دادیم و به ارتشی ضعیف تبدیل شدیم که 
پشت دیوارها و ستون های بتنی پنهان می شود. تنها 
تکیه ما به نیروی هوایی است آن هم به علت ترس از 

پیامدهای استفاده از نیروی زمینی.«

سردار نقدی: حزب الله قادر به نابودی رژیم صهیونیستی است


